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Z á p i s 
 

z 24. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 1. 9. 2011 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Jirásko; Ing. Kebus 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
programu jednání a představení přizvaných hostů 

2. Hospodaření příspěvkových organizací za I. pololetí 2011   
3. Návrh na 3. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011  
4. Čerpání rozpočtu Královéhradeckého kraje za I. pololetí 2011 
5. Aktualizace půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem 
6. Návrh rozpočtu 2012 
7. Různé - Obec Havlovice 
                 - Daně 
                 - Zadluženost krajů 
                 - Příprava na jednání hejtmanů 
                 - Kvantifikace dopadů dlouhodobé absence komplementu do hospodaření          
                   nemocnic - ON RK        

      
8. Závěr 

Jednání v 9:05 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 

 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
 
§ jednomyslně byl schválen program 24. jednání Finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Ing. Josef Mázl 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů 
§ jednomyslně byl schválen zápis z 23. jednání finančního výboru 

 
Hlasování: 
         Pro    8 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
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K bodu 2 
Hospodaření příspěvkových organizací za I. pololetí 2011  
Ing. Lorencová podala základní informace o hospodaření příspěvkových organizací odboru 
sociálních věcí, po ni informace poskytla paní Satrapová za odbor školství. PhDr. Mertlík 
přítomné seznámil s hospodařením příspěvkových organizací odboru regionálního rozvoje, 
cestovního ruchu a kultury. 
Diskuse: p. Bém 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/24/151/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I.            B e r e  n a   v ě d o m í   

           Přehled hospodaření příspěvkových organizací za I. pololetí 2011 – odbor sociálních   
           věcí; odbor regionálního rozvoje, cestovního ruchu a kultura; odbor školství 

  
  
 
K bodu 3 
Návrh na 3. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011 
p. Kopřivová blíže specifikovala veškeré změny, které jsou předkládány.   
Diskuse: Ing. Táborský; Ing. Mázl; Ing. Nejedlý   

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/24/152/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I.             S o u h l a s í    
               1.  s návrhem 3. změny rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011  
                    včetně příloh č. 1 – 6 
                2. s provedením rozpočtových opatření týkajících se účelových dotací      
                    v souladu se zmocněním Zastupitelstvem Královéhradeckého kraje 
                    usnesením č. ZK/7/414/2009  
 
II.            D o p o r u č u j e  
                Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit 3. změnu rozpočtu    
                Královéhradeckého kraje na rok 2011 včetně příloh č. 1 - 6 
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K bodu 4 
Čerpání rozpočtu Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2011 
p. Kopřivová podala informaci ke stavu čerpání rozpočtu Královéhradeckého kraje k 30. 6. 2011.   
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/24/153/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 I. B e r e  n a  v ě d o m í  
Čerpání rozpočtu Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2011 

  
  
K bodu 5 
Aktualizace půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem k 10. 8. 2011 
Ing. Nejedlý podrobně informoval přítomné o stavu půjček poskytnutých Královéhradeckým 
krajem k 10. 8. 2011.  
Diskuse: Ing. Táborský 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/24/154/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

  
  I. B e r e  n a  v ě d o m í  

Stav půjček poskytnutých Královéhradeckým krajem k 10. 8. 2011 
    
 
Ing. Táborský, 1. náměstek hejtmana, spolu s panem předsedou navrhl vytvoření komise 
k prošetření otázky týkající se upozornění na porušení rozpočtové kázně -  financování akce ev. 
Č. ISPROFIN 222 232 0002, zóna Solnice – Kvasiny z roku 2005. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro    8 
         Proti    0 
         Zdržel se   2 
 
 
USNESENÍ VF/24/155/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

  
  I. U s t a v u j e  

Komisi ve složení: Ing. Josef Mázl; p. Jan Bém a p. Luboš Hübsch, za účelem 
prošetření otázky týkající se upozornění na porušení rozpočtové kázně -  akce ev. 
Č. ISPROFIN 222 232 0002, zóna Solnice – Kvasiny z roku 2005. Se závěry 
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šetření budou členové Finančního výboru seznámeni na nejbližším zasedání.  
 

 
 
K bodu 6 
Návrh rozpočtu 2012 
K předloženému bodu nejprve pohovořil Ing. Nejedlý a pak předal slovo Ing. Táborskému, který 
některé informace doplnil. K doplňující informaci byl přizván PhDr. Merlík. Ing. Derner 
pohovořil k otázce objektu „Nový Pivovar“. 
Diskuse: Ing. Táborský; Ing. Nejedlý; Ing. Derner; p. Bém; Ing. Mázl; Bc. Kalenda; Ing. 
Záleský; PhDr. Mertlík 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/24/156/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
  I. B e r e  n a  v ě d o m í  

Návrh rozpočtu 2012, odbor regionálního rozvoje, cestovního ruchu a kultury 
garantuje, že příspěvková organizace „Hvězdárna v Úpici“ nebude mít existenční 
problémy 

  
  

K bodu 7 
Různé – Kvantifikace dopadů dlouhodobé absence komplementu do hospodaření 
nemocnice – ON RK 
 
Návrh – hlasovat o přítomnosti ředitele ON RK Ing. Mottla na jednání 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
Ředitel Ing. Mottl nastínil, jak a proč došlo ke zpracování auditu. Dále podrobně seznámil členy 
s výsledky. 
Diskuse: Ing. Janeček; Ing. Nejedlý; Ing. Mázl 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
 
USNESENÍ VF/24/157/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
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  I. B e r e  n a  v ě d o m í  

audit zpracovaný f. SM-DATA Blansko, za účelem posouzení vlivu absence 
vlastního komplementu do hospodaření oblastní nemocnice Rychnov nad 
Kněžnou 

 
Různé – Obec Havlovice 
Starosta obce Pavel Dvořáček přednesl žádost o poskytnutí půjčky obci za účelem výstavby 
nových garáží pro hasiče.           
Diskuse: Ing. Mázl, Ing. Nejedlý, Ing. Hlavatý, Mgr. Behan, p. Vrabec, Ing. Maršíková 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    9  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/24/158/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. N e d o p o r u č u j e  
poskytnutí půjčky obci Havlovice 
 

  
Různé – Daně 
            - Zadluženost krajů 
            - Příprava na jednání hejtmanů 
K výše uvedeným problémům pohovořil Ing. Nejedlý 
 
K bodu 8 

Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:15 hodin jednání ukončil.  
 
Příští jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje bude  
dne 13. 10. 2011 od 9:00 h na Krajském úřadu Královéhradeckého kraje. 

 
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Ing. Josef Mázl 


